
PRACOVNÍ SCHŮZKA ZASTUPITELSTVA MĚSTA MILETÍN ze dne 15.6.2010.

Začátek : 18.00 hodin
Konec   : 20.00 hodin

Místo : kancelář místostarosty na MÚ Miletín.

Přítomni :
Machačka,Hlavatý, Hak,Nosek, Poláček, Samková, Leplt

Nepřítomni a omluveni : Filounek Z – rodinné důvody, Kožíšek Tomáš – zaměstnání,

Nepřítomni a neomluveni : Hlaváček , Voňková

1. Starosta sdělil,  že v  letošní  letní  sezóně  nebyla  spokojenost  s  provozováním kiosků  na
koupališti a v kempu. Kiosky byly často zavřené,byl tam nepořádek atd.  Je to důvod k
výpovědi z nájemcem, což bude také učiněno. Město Miletín bude tedy shánět na příští rok
nového nájemce kiosků. Dále bylo konstatováno, že na příští rok je nutné začít z postupnou
obměnou chatek. O ubytování v kempu je velký zájem.

2. Starosta  sdělil,  že  svolal  společné  jednání  ředitele  městské  nemocnice,  Hořice,  MUDr.
Kultové a MUDr. Hlaváčka ohledně plánovaného přestěhování ordinací z důvodu zajištění
bezbariérovosti  ordinace  praktického  lékaře,  kdy  se  plánovalo  přemístění  ordinace
praktického  lékaře  do  ordinace  gynekologické  a  naopak.  K  tomuto  kroku  jsme  chtěli
přistoupit  čistě  z  pohledu  pacienta.  Bohužel  ředitel  nemocnice  konstatoval,  že  pokud
budeme trvat na výměnu ordinací, bude provoz gynekologické ambulance v Miletíně zrušen.
MUDr. Hlaváček konstatoval,že by raději zůstal ve stávající ordinaci. Vzhledem k tomu,se
tedy ordinace  stěhovat  nebudou .  Nechceme riskovat  zrušení  ordinace gynekologa.Dále
starosta informoval, že je velice nadějné obsadit  ordinaci stomatologa. O věci bude dále
jednat.

3. V současné době  se dokončuje rekonstrukce zdravotního střediska. Budova mám novou
střechu,celkově  je  zateplena,  má novou fasádu,  byla  vyměněna okna,zrekonstruovaly se
oboje vchodová vrata, byla položena nová dlažba na spodní chodbě,  byl  proveden nový
rozvod elektřiny po chodbách a schodišti. Nyní budou namontovány nové el.hodiny, bude
vymalována chodba a schodiště, budou natřeny dveře na chodbách a budou osazena nová
světla. Na dvoře zdr.střediska pak bylo celkově  uklizeno a bylo započato s rekonstrukcí
budovy na dvoře, která bude využívána jako sklad a garáž města Miletín.

4. Starosta seznámil se žádostmi občanů o, odkoupení pozemků. Prodeje budou odsouhlaseny
na veřejném zasedání.

5. Státní fond dopravní bezpečnosti vyhlašuje každý rok dotační tituly zaměřené na bezpečnost
účastníků silničního provozu. Miletín by se měl pokusit získat dotaci. Na co přesně by bylo
dobré vyhodnotit rizika v Miletíně. 

6. Starosta informoval,  že podal  žádost  na nadaci  VIA na výsadbu zeleně  na prostor před
koupalištěm, kde je již  vybudováno víceúčelové hřiště,  příští  týden ve středu zde bude
vybudováno hřiště pro děti, na jaře pak by zde mělo být vybudováno hřiště pro seniory a
hřiště na malou kopanou.

7. Požadavek školy na vysečení cestičky od  skautské základny ke hřišti.
8. Starosta informoval, že v současné době probíhá postupná rekonstrukce hasičské  zbrojnice.

Jsou vyměněna okna, zateplena přední strana, bude nová omítka. Muselo být zrušeno sběrné
místo na tříděný odpad z důvodů stížnosti. Nové místo se již buduje za výlepovou plochou v
ulici  Komenského.  Zatím  jsou  kontejnery  rozmístěny na  jiná  sběrná  místa  v  Miletíně.
Musíme také provést vyasfaltování plochy před hasičskou zbrojnicí. V jednání.

9. Schválení na VZ vyhlášky č.1/2010 změna územního plánu – výstavba rodinného domu.



10. Starosta  seznámil  s  tím,  že  podle  změny  zákona  můžou  obce  vybírat  poplatek  za
provozování  výherních  hracích  automatů.  Z  tohoto  důvodu  byla  zpracována  vyhláška
č.2/2010 o místním poplatku, kde je upravena možnost vybírání tohoto poplatku.V Miletíně
se bude vybírat maximální možná částka a to 5 000,- Kč za každý přístroj a čtvrt roku.

11. Vzhledem k tomu, že jsme již dokončili  vybudování rozprašovací loučky je nutné vydat
dodatek řádu veřejného pohřebiště. Schváleno bude na VZ. Poplatek z rozprášení je ve výši
120,- Kč jednorázově.

12. Uvolněný  byt  v  pečovatelském  domě.  OZ  rozhodlo,  že  bude  vyhověno  žádosti  paní
Janečkové z Hořic. Bohužel z Miletína neměl nikdo zájem.

13. Žádost  ZD Miletína o výstavbu stálého hnojného plata u silnice za lesem u křižovatky
Borový les. OZ rozhodlo, že nesouhlasí s umístěním stálého hnojného plata a to z důvodu
plánované výstavby rodinných domů Na Těžkých cca 300 metrů a dále z důvodu, že místo
je  velice  nevhodné,  vlastně  při  vjezdu  k  Miletínu  a  na  kopci  nad  chráněným  územím
Bubnovka a bylo by plato zdaleka vidět.

14. Starosta informoval  o  podání  žádosti  dotace z POV Královéhradeckého kraje.  Zatím je
uvažováno o rekonstrukci stávající budovy knihovny.

                                                       Zapsal : Nosek Miroslav  


